
Verslag Raadscommissievergadering Financiën en Bestuur d.d. 18-10-2022

Aanwezig
Voorzitter : Marjon Verkuijlen
Commissiegriffier : Marloes Laurenssen

Commissieleden : 12 
CDA : Thijs van den Elsen, Joris van Loon, Theo 

van den Berkmortel 
Dorpspartij : Yorick van Lieshout, Stan van Kollenburg 
Lokale Realisten : Hans Wenniger, Joris Verhagen 
Sociaal GB : Chris Remmers, Willy van den Eventuin 
VVD : Willem van Hoof
D66 : Laurens van den Berg
Politiek op Inhoud : Jan Vroomans

Collegeleden           :       Wethouders Willeke van Zeeland, Martien Bankers en 
      Burgemeester Michiel van Veen

Ambtelijke vertegenwoordiging namens college: Giovanni Wouters, Ad van de Voort, Bart 
Dekkers, John Verhoeven. 

1. Algemene mogelijkheid tot inspreken
Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 

2. Openen commissievergadering, mededelingen en vaststellen van de agenda
De voorzitter opent om 20.00 uur de vergadering en stelt de agenda ongewijzigd vastgesteld.

3. Vragen commissieleden niet geagendeerde onderwerpen
Hiervan wordt geen gebruik gemaakt.

4. a Vaststellen conceptverslag d.d. sept. 2022
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 

   b Lijst met toezeggingen
De lijst met toezeggingen is niet meer actueel. De griffie kijkt dit na en er volgt een 
terugkoppeling. 

   c Termijnplanning
Op de termijnplanning wordt geen reactie gegeven en is daarmee afgedaan.

 5. Begroting 2023 (voorbereiden besluitvorming – portefeuillehouder Van Zeeland)
De technische vragen zoals vooraf ingediend door de Dorpspartij en de Lokale Realisten zijn 
voor de commissievergadering door het college beantwoord. De commissie dankt het college 
en de ambtelijke organisatie voor de snelle beantwoording.

De vragen en opmerkingen van de commissie worden beantwoord.

Het CDA geeft o.a. aan een amendement voor te bereiden m.b.t. het energiefonds, om hier 
nu geld voor te reserveren vergelijkbaar met het coronafonds, bestaande uit een makkelijke 
toegankelijk loket. 
POI en D66 vragen aandacht voor de leesbaarheid van de beleidsbegroting. Daarnaast een 
oproep aan het college om concreet en SMART te maken wat we willen bereiken zodat de 
resultaten voor de gemeenteraad controleerbaar zijn. Wethouder van Zeeland zegt dat toe 
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het college deze oproep meeneemt bij het opstellen van de begroting voor volgend jaar. 
Beide fracties vragen ook aandacht voor het feit de behandeling van de begroting is verdeeld 
over de verschillende commissies en niet duidelijk is welk onderwerp, van welke portefeuille 
in welke commissie aan de orde komt. De burgemeester merkt op er na de 
gemeenteraadsverkiezingen een nieuw college is aangetreden en er een nieuwe situatie is 
ontstaan. De burgemeester geeft aan het signaal mee te nemen in het kader van de 
portefeuilleverdeling. 

De commissie staat stil bij het totaalbedrag van de investeringen in combinatie met de 
kengetallen in de begroting. De commissie is positief over het feit de stijging van de OZB niet 
meegroeit met de inflatie en de begroting meerjarig sluitend is. 

De VVD vraagt aandacht voor de lage opkomst bij de gemeenteraadsverkiezingen en hier 
niets over terug kan vinden in de begroting hoe dit aan te pakken. De burgemeester geeft aan 
het college hier in het kader van de begroting geen aandacht aan heeft gegeven, maar het 
zeker een onderwerp is wat aandacht moet krijgen en ook de gemeenteraad met elkaar kan 
bespreken. 

Wethouder Bankers geeft aan n.a.v. vragen over burgerparticipatie dat er volgende jaar een 
nieuwe leidraad wordt opgesteld dat als nieuw handelingsperspectief dient voor de ambtelijke 
organisatie. 

De heer Vroomans roept alle fracties op om het initiatief te steunen om in de begroting voor 
de pm post doorontwikkeling griffie een concreet bedrag op te nemen. Er ligt een unaniem 
aangenomen motie van de raad met aanvullend een plan van de interim-griffier, inclusief een 
financiële paragraaf. Dit is voldoende onderbouwing om een bedrag op te kunnen nemen in 
de begroting.  
 
Wethouder van Zeeland geeft aan dat de overige vragen m.b.t het ruimtelijk domein in de 
commissie van morgenavond worden beantwoord, zoals de vragen over mobiliteit (OV).

Met betrekking tot de cijfers van HALT geeft burgemeester Van Veen aan de kengetallen niet 
verder te kunnen duiden waarom dit significant hoger is in vergelijking met de regio. De 
burgemeester zegt toe het onderwerp te willen agenderen voor bespreking in 
commissieverband om de achtergrond van het cijfer te kunnen duiden. 

Advies commissie: agendering voor de raadsvergadering van 3 november 2022.

6. Nota Treasury 2022  (voorbereiden besluitvorming – portefeuillehouder Van Zeeland)

Advies commissie: als hamerstuk te agenderen voor de raadsvergadering van 10 november 
2022.

7.  Ontwerp Regionaal Veiligheidsplan Oost-Brabant 2023-2026 (voorbereiden 
besluitvorming – portefeuillehouder Van Veen

De commissie heeft enkele vragen en opmerkingen. 
Burgemeester Van Veen geeft aan het lokaal veiligheidsplan nog dit jaar wordt aangeboden 
aan de commissie en raad.  Het is dan mogelijk om als gemeente de lokale prioriteiten te 
specificeren.

Advies commissie: als hamerstuk te agenderen voor de raadsvergadering van 10 november 
2022.

8. Stand van zaken: samenwerken, bovengemeentelijk en regionale zaken
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Dhr. Van Elsen geeft een terugkoppeling over de input die is opgehaald bij de diverse 
fracties m.b.t. de bouwstenennotitie MRE. De rode draad is dat het wordt gewaardeerd door 
de raads- en commissieleden dat zij actief worden meegenomen bij de agenda en stukken 
m.b.t. raadstafel21 zodat de fracties vooraf input kunnen meegeven. De stukken m.b.t. de 
MRE zijn soms moeilijk leesbaar en het verzoek aan het MRE is om gebruik te maken van 
een oplegnotitie. Daarnaast ondersteunen de fracties de voorgestelde schaalsprong, vragen 
aandacht voor een eerlijke verdeling m.b.t. percentage woningbouw, bereikbaarheid en 
mobiliteit ook aan de oostelijke zijde van de regio belangrijk is, en onderschrijven de rol van 
MRE als lobby richting het rijk, regio en provincie, waarbij het van belang is een ieder, 
raadsleden, commissieleden, college en ambtenaren, dezelfde boodschap verkondigen. 

9. Sluiting
De voorzitter sluit de vergadering om 21.30 uur.

Toezeggingen: 

Cie 
F&B

15-9-
2020

6. Presentatie Uitvoering motie:
Arbeidsmigranten – inzicht en 
toeristenbelasting Wethouder van Dijk zegt 
toe te onderzoeken of het mogelijk is met 
de huisvester af te spreken dat hij vertrek 
van arbeidsmigranten bij de gemeente 
meldt.

20211028 Extra afspraak is dat 
een Excel lijst kan worden 
toegestuurd met de personen 
die niet meer verblijven op de 
locatie. Onderzocht moet 
worden of de gemeente zelf 
actief naar de locaties toe gaat. 
Dit is nog lopende.

Cie 
F&B

15-9-
2020

7. 3e financiële rapportage:
Wethouder van Dijk zegt toe op het moment 
dat de projecten zijn afgesloten een bezoek 
te organiseren aan sporthal en zwembad.

Cie 
F&B

23-11-
2021

9. 1e wijziging APV 2020: 
College zegt toe publicatie in het GN te 
overwegen als extra middel om doelstelling 
van deze APV wijziging te realiseren.

Cie 
F&B 

25-1-
2022

9. Visie Detailhandel:
Suggesties als gedaan voor verbetering 
verkeerskundige situatie kruispunt 
Julianastraat-Kapelaanstraat-inrit Albert 
Heijn en nabijgelegen zebrapad mee te 
nemen in het ontwerpproces dat voor dit 
verkeersknelpunt plaatsvindt.

4-10-2022 Het ontwerp voor 
deze verkeerssituatie is 
inmiddels gereed. De 
werkzaamheden worden nu in 
fases uitgevoerd. Naar 
verwachting zijn alle 
werkzaamheden in 2023 
uitgevoerd.

Cie 
F&B

19-4-
2022

6. MRE: Afstemmen tussen burgemeester 
en griffier over terugkoppeling op 
zienswijzen van de raad m.b.t.  verbonden 
partijen. 

Griffier stemt af met 
gemeentesecretaris om te 
streven naar eenduidige 
besluitvorming m.b.t. 
zienswijzen gemeenschappelijke 
regelingen. 

Cie 
F&B

18-10-
2022

De lijst met toezeggingen is niet meer 
actueel. De griffie kijkt dit na en er volgt een 
terugkoppeling. 
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Cie 
F&B

18-10-
2022

Leesbaarheid beleidsbegroting: concreet en 
SMART maken wat we willen bereiken 
zodat de resultaten voor de gemeenteraad 
controleerbaar zijn. Wethouder van Zeeland 
zegt toe het college deze oproep meeneemt 
bij het opstellen van de begroting voor 
volgend jaar. 

2023

Cie 
F&B 

18-10-
2022

De behandeling van de begroting is 
verdeeld over de verschillende commissies 
en niet duidelijk is welk onderwerp, van 
welke portefeuille in welke commissie aan 
de orde komt. De burgemeester merkt op er 
na de gemeenteraadsverkiezingen een 
nieuw college is aangetreden en er een 
nieuwe situatie is ontstaan. De 
burgemeester geeft aan het signaal mee te 
nemen in het kader van de 
portefeuilleverdeling. 

Onderwerp wordt ook 
meegenomen binnen de 
werkgroep Reglement van Orde. 

Cie 
F&B

18-10-
2022

Met betrekking tot de cijfers van HALT geeft 
burgemeester Van Veen aan de 
kengetallen niet verder te kunnen duiden 
waarom dit significant hoger is in 
vergelijking met de regio. De burgemeester 
zegt toe het onderwerp te willen agenderen 
voor bespreking in commissieverband om 
de achtergrond van het cijfer te kunnen 
duiden. 


